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 Tingperiode 2022-2024 
__________________________________________________________________________________ 
Informasjon 

Møte Fagmøte NSF Hopp 
Tid 07.06.2024 0900 – 1800 
Type Fysisk 
Sted Bodø – Scandic Havet 

     

Deltakere (totalt 33 stykk) 

Navn Rolle/krets Stemme-
berettiget 

Tilstede 

Stine Aaseth Korsen Leder NSF Hoppkomiteen Ja Ja 
Kristian Brenden Nestleder NSF Hoppkomiteen Ja Ja 
Johan Martin Brandt Medlem NSF Hoppkomiteen Ja Nei 
Marthea Rebne Stenseth Medlem NSF Hoppkomiteen Ja Nei 
Anniken Mork Medlem NSF Hoppkomiteen Ja Nei 
Bendik Hulløen Ungdomsrepresentant NSF Hoppkomiteen Ja Ja 
    
Trond Sandberg Agder og Rogaland Skikrets Ja Ja 
Erlend Munkeby Akershus Skikrets Ja Ja 
Knut Jokerud Strand Buskerud Skikrets Ja Ja 
 Finnmark Skikrets Ja Nei 
Trond Bysveen Hedmark Skikrets Ja Ja 
Johan Børsheim Hordaland Skikrets Ja Nei 
Per Skoglund Møre og Romsdal Skikrets Ja Ja 
Trond Jøran Pedersen Nordland Skikrets Ja Ja 
Narve Langmo Nord-Trøndelag Skikrets Ja Ja 
May Kristin Lønseth Oppland Skikrets Ja Ja 
Hege Furfjord Oslo Skikrets Ja Ja 
Jan Inge Årdal Sogn og Fjordane Skikrins Ja Ja 
Narve Jostein Langmo Sør-Trøndelag Skikrets Ja Ja 
Hanne Sætermo Troms Skikrets Ja Ja 
Kay Kittelsen Vestfold og Telemark Skikrets Ja Ja 
Tom Andre Brenna Østfold Skikrets Ja Ja 
    
Roar Gaustad Kollenhopp Nei Ja 
 Flying Team Vikersund Nei Nei 
Mikko Kokslien Team Olympiaparken Nei Ja 
Håvard Lie Trønderhopp Nei Ja 
    
    
Ståle Villumstad Sportssjef NSF Hopp Nei Ja 
Tore Øvregård NSF Hopp rekrutteringsansvarlig Nei Ja 
Mona Myrland NSF Nei Nei 
Carl Foss Hedmark Nei Ja 
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Tom Erland Borgersen Buskerud Nei Nei 
Hallgeir Garmo NSF Hedmark Nei Nei 
Bernt Rusten NSF Hordaland Nei Nei 
Tore Øvregård NSF Hopp rekrutteringsansvarlig Nei Nei 
Marita Hakestad 
Andresen 

NSF Arrangement Nei Nei 

Ivar Stuan NSF Kombinert Nei Nei 
Anne Lise Mastervik NSF SKU Nei Nei 
Marianne Myklebust NSF SKU Nei Nei 
Einar Aabrek NSF SKU Nei Ja 
Bjørn Bruvoll NSF Nei Nei 
Espen Graff NSF Kommunikasjon Nei Ja 
Clas Tommy Herland NSF Kommunikasjon Nei Nei 

 
Totalt antall stemmeberettigete: 22 

 

  
Referent Bendik Hulløen 
  
 
REFERAT 
 

Sak 
nr 

Sak Tiltak Ansvarlig 

1 Velkommen v/HK 
- Agende godkjent 
- Møteleder besluttet: Ståle Villumstad 
- Referent besluttet: Bendik Hulløen 
- Opprop gjennomført 

-  -  

2 Status NSF Hopp v/HK og Sportssjef 
- Gjennomgang av NSF Hopp sportslig, bl.a.: 

o 7 WC seier av 3 ulike utøvere 
o 21 pallplasser individuelt 
o 1 lagseier 
o 3 pallplasser for lag 

- Kvinneandel jevnt økende siste 15 år (både pga. økning i kvinner, 
og nedgang i herrer). 

- Nedgang i deltakere i Solan Gundersen og Hovedlandsrenn fra 
2010 – 2020, dette har stabilisert seg etter 2020 

- Nasjonalt: over 100 ungdommer på Rekruttcup. Ca. 10% vekst i 
renndeltakelse på nasjonale aldersbestemte renn sist sesong.  

- Evaluering:  
- Økonomi/markedsarbeid 

o Eksisterende samarbeidspartnere 
o Dialog med internasjonale agenter i Europa  
o Gjennomgang av skipool og strategiske partnere 
o Søker sponsorater til nasjonale renn (NC/RC/SGV) og 

regionale aktiviteter 
o Generalsponsor 

-HK kaller inn 
til teams-
møte for 
ytterligere 
gjennomgang 
av økonomi. 

HK 
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o Hovedsponsorer 
- Økonomi status 

o Underskudd i Hopp og for Skiforbundet i 2023 
o Revidert budsjett 

§ Overskudd for Skiforbundet 2024 
§ Underskudd for Grenen Hopp isolert med dagens 

fordelingsmodell 
§ Usikre inntekter i budsjettet er redusert. Det er 

fortsatt ca. 2,5 MNOK i sikre inntekter i det 
godkjente, reviderte budsjettet for hopp.  

o 1,9 MNOK til aktivitet og utstyr resten av 2024. Er ikke et 
romslig budsjett men mulig å drive aktivitet. Blir spesielt 
viktig med god økonomisk styring. 

o Budsjett 2025 legges til høsten 
§ Basis i 2025 budsjett er lavere enn hva vi startet 

2024 med.  
o Hovedfokus for sesongen og perioden fremover er å øke 

inntektene. 
o Usikre inntekter er tatt ut av budsjett for å gi et troverdig 

og forsvarlig budsjett.  
- HoppNorge Organisering 

o Evaluering og analyse av situasjon og organisasjon 
o Opptatt av kommunikasjon internt og å bygge tillit.  
o Pågående arbeid med å sette organisasjonen med 

ansvarsområdet, nå som budsjett 2024 er godkjent.  
o Det er fokus på samarbeid i HoppNorge, både med klubb, 

krets og de 4 teamene som ressurssentre (Trønderhopp, 
Team Olympiaparken, Kollenhopp og Flying Team 
Vikersund). 

o Samarbeid med andre nasjoner 
§ USA 
§ EST 
§ SWE 

o Daglig trening m/team 
§ Samarbeid med OLT, Team, Hopplandslaget menn, 

Hopplandslaget kvinner 
§ Ønsker å formalisere samarbeidsavtale med de 

ulike team nå som budsjett 2024 er godkjent. 
- Landslagsavtale 

o Landslag tas ut ila. juni. Frem til da ivaretas utøvere som 
var tilknyttet NSF Hopp i fjor etter beste evne, i samarbeid 
med teamene.  

o Enighet med utøvere om Landslagsavtale, som inkluderer: 
§ Vedlegg Kommersiell Manual utarbeides pr. gren i 

samarbeid med utøver-representant 
§ Vedlegg om oppdrag/representasjon i HoppNorge 

inkl. storsamling 
§ Vedlegg om betingelser.  

o Representasjonsavtale må oppdateres så den 
sammenfaller med øvrig landslagsavtale.  
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- Ønske fra flere i forsamlingen om å se budsjett for å få bedre 
forståelse for tingenes tilstand. HK og Sportssjef vil ta en 
gjennomgang for hvordan økonomi kan presenteres på en annen 
måte for å gi en bedre forståelse, og kommer tilbake til dette ila. 
dagen eller i et teams-møte med forsamlingen på et senere 
tidspunkt.  

- Organisatorisk: tilbakemelding fra salen om at det er viktig at det 
faktisk blir endringer (og ikke bare noe man snakker om), hvor 
åpenhet blir veldig viktig.   

- Se årsberetning 22-23 og årsberetning 23-24 for mer informasjon.  
3 Kalender og sesonginformasjon v/Arrangementssjef 

- Regelendringer 
o Kroppsmål som forrige sesong med 3D skanner. Manuell 

måling sittende på bord (som FIS). 
o Telemarksnedslag: 3 (før 2) poeng i trekk om dette 

mangler 
o Endringer på lagsammensetninger – egen sak senere. 

- Gjennomgang av kalender: 
o Har hatt dialog med arrangører om renn. Opplever 

generelt at det blir mer og mer krevende å få tak i 
arrangører, også pga. økonomi.  

o Ønske fra salen om at kalender for sommersesong sendes 
ut tidligere for å unngå kollisjoner om mulig.  

o Gjør ikke vedtak på kalender nå pga. noen punkter som 
må avklares. Legges ut info med disse presiseringene på 
skiforbundets sider i etterkant.  

o Arrangør jr. NM ikke bekreftet.  

-Legge ut 
oppdatert 
kalender på 
NSF Hopp 
nettsider 

Ståle 
Villumstad 

4 Prosjekter som har tildelt støtte m/presentasjoner 
- Agder og Rogaland v/Trond Sandberg: 

o 2 klubber som fikk støtte (Øyestad og Gjerstad).  
o Øyestad: Ble brukt til Grimstad Skifestival med 

skiaktiviteter i sentrum. Vellykket program med eget bygd 
hopp i terrenget og hoppski til utlån – håper noen prøver 
videre i klubben (som ble presentert her).  

o Gjerstad: Hopptrening annenhver uke fra desember til 
påske. Midler ble brukt til utstyr pga. nytt anlegg. Alle 
bakker rehabilitert (også for sommerhopping). Arrangert 
barnas skidag.  

- Polarsirkelen:  
o Operer i anlegget i Mo i Rana, som har drevet godt. Ekstra 

tiltak etter skisprell/skiklubbutvikler-prosjekt for å dra 
utøvere i bakken med hoppskole-aktivitet/barneidrett. 
Opplever at foreldre detter av når man skal ut på snø – 
men innførte derfor dette tiltaket. 5-10 unger som kom til 
etter dette så det totalt er 25-30 aktive unger.  

- Vaaler IF:  
o 1. prosjekt: Inviterte lokale all idrett-gruppe til skilek i 

deres treningstid.  
o 2. prosjekt: åpen hoppdag en dag i vinterferien. Benyttet 

buss og SFO for å få unger i bakken.  

-  -  

https://www.skiforbundet.no/contentassets/41391a91312e4172837b9dbf2413f9be/nsf_arsberetning-2022-23_v4.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/41391a91312e4172837b9dbf2413f9be/nsf_arsberetning-2023-24_v6.pdf
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- Åsmarka:  
o Gjennomført alternativt skirenn.  
o Jobber i samarbeid med Hedmarkhopp.  
o Miljø på ca. 10 utøvere som har blitt skapt de siste 4 

årene.  
o Hoppskole i Amblisberget hver mandag gjennom hele 

vinteren, ca. 12 utøvere i snitt.  
o Arrangert Åsmarkrennet (tidligere langrenn) – ønsker å få 

flest mulig langrennsløpere til å prøve hopp. 
Uttrekspremie på langrennski i kombinert-del. Totalt 42 
deltakere hopp og 27 i kombinert. 1/3 av de som var med 
på langrenn hoppet, og noen av disse har kommet tilbake.  

o Har også gjennomført sosiale aktiviteter: pølsegrilling, 
servering og små konkurranser med premier for å skape 
sosialt miljø.  

o Felles tur til Tolga.  
o Viktig å rekruttere foreldre.  

- Søre Ål: 
o Arrangerte skisprell i Engesvea 
o Skisprell hvor ungene fikk utdelt kort for å kvittere ut at de 

hadde vært innom de ulike stasjonene i aktivitetsparken 
for å få premie.  

o Tilskudd ble brukt til prepping av bakker og merking, samt 
innkjøp i kiosken.  

o Gode erfaringer med hopparrangement sammen med 
skisprell, hvor ungene kommer tilbake.  

- Buskerud: 
o Kveldsmat/gratis heis osv.  
o Flyers og banners for å rekruttere utøvere.  

- Spjelkavik og Veten 
o Arbeid med småbakker og utstyr 

- Hof, Botne og Skotfoss: 
o Brukt midler til hoppskole, med fokus på foreldre og miljø 

på klubbhuset (mat, vafler ++). 16 rekrutter på Skotfoss 
som er ny rekord, og mener dette bl.a. er pga. tilskudd.  

o Flinke i krets til å samarbeide, slik at f.eks. Botne-rekrutter 
(som ikke har sommerbakker) reiser til andre bakker. 
Opplever generelt at de rekrutterer mest om vinteren og 
holder på dem på sommeren. 

- Kollenhopp: 
o Generelt drift av rekrutt. Fast dag hver tirsdag 18 med 

hopping.  
o Åpnet bakken 21. mai i år, og da var det 20 rekrutter. I 

2012-2016 var det tynnere, men med iherdig innsats fra 
2012 løsnet det fra 2016.  

o Har 100 par hoppski til utlån. I Kollenhopp er det gratis å 
prøve skihopp.  

o Prosjektbaserte samarbeid med AKS (samme som SFO).  
o Plakater på telefonstolper osv. har hatt god effekt.  
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o Lavterskel konkurranser i september og på vinter med god 
stemning og musikk.  

o Bruker kun tidligere eller aktive utøvere som trenere. Er 
også trener for andre klubber i nærheten.  

o Barnebursdag oppleves og som effektivt tiltak.  
o Invitert langrennsklubber i mange år.  
o Opplever at det er lettere å arrangere sommerhoppskole 

på sommeren, og at det har fungert godt med samarbeid 
med AKS (SFO).  

o Samme trenere hver tirsdag er viktig for utøverne.  
- Asker SK: 

o Samarbeid med langrennsgruppe.  
- Molde: 

o Satsing på skisprell i samarbeid med skikubbutvikler, og 
fikk gjennomført 4 skisprellaktiviteter gjennom vinteren 
for å få barn i hoppanlegget. Mange som ikke visste at det 
fantes.  

o Utstyr og bespisning.  
o Har sett at flere kom tilbake etter tiltak.  
o Sliter med at det er få hoppere som kan være trenere – ser 

at det gir stor effekt når dette er på plass.  
- Til info fra NSF Hopp: Hoppsportens venner og kombinertsportens 

venner sitter på utstyr som det kan søkes om.  
 

5 Valg v/Valgkomiteen 
- Valgkomiteens v/leder Trond Sandberg, Kay Kittelsen og Anita 

Gotehus sitt forslag: 
o Leder: Stine Korsen 
o Nestleder: Bendik Hulløen 
o Medlem: Trond Jøran Pedersen 
o Medlem: Roar Gaustad 
o Medlem: Marthea Rebne Stenseth 
o Medlem ung: Pernille Kvernmo 

- Se mer informasjon om valgkomiteens innstilling på skiforbundets 
sider. 

- Kriterier for forslaget: 
o 60/40 kjønnsfordeling 
o Geografisk fordeling 
o Viktig at de som skal inn har mulighet til å sette av tid.  

- Spørsmål fra salen om hvorfor Roar Gaustad er med: ønske fra 
team om å ha en representant fra team. Team-representantene i 
salen beskriver at Teamene står sammen om dette ønsket.  

- Lovverk: Krav om leder og ungdomsrepresentant, pluss 1-4 til, og 
ikke varamedlemmer. Underkomiteer er mulig.  

- Hedmark: spiller inn forslag om Kristian Brenden inn som medlem i 
komiteen, pga. geografisk fordeling (Lillehammer-området) og 
hans kompetanse. For å opprettholde kriteriet til komite om 
kjønnsfordeling ble det derfor avstemning mellom Trond Jøran 
Pedersen, Kristian Brenden og Roar Gaustad for siste to plasser 

- Valg: 

-  -  

https://www.skiforbundet.no/contentassets/41391a91312e4172837b9dbf2413f9be/vedlegg-7---valgkomiteens-innstilling---oppdatert-25-mai-2024.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/41391a91312e4172837b9dbf2413f9be/vedlegg-7---valgkomiteens-innstilling---oppdatert-25-mai-2024.pdf
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o Stine Korsen velges ved akklamasjon 
o Bendik Hulløen velges ved akklamasjon 
o Pernille Kvernmo velges ved akklamasjon  
o Marthea Rebne Stenseth velges ved akklamasjon 
o Trond Jøran Pedersen velges ved avstemming 
o Roar Gaustad velges ved avstemming 

6 Felles del kombinert 
- Presentasjon Skiklubbutviklere v/Marianne Myklebust og Jan Ole 

Fuglheim. SKU ønsker nå å ta mer initiativ selv ut mot gren, men 
selvfølgelig i samarbeid med grenene.  

- Forslag fra Akershus v/Erlend Munkeby 
o 1. NC og jr. NM i hopp og kombinert skal som hovedregel 

arrangeres samme rennhelg og på samme sted. Dette for å 
spare ressurser, samt skape større og bedre 
arrangementer som er mer interessante for media og 
sponsorer. Dette vil da bidra til bedre opplevelser for 
utøverne. 

§ Edgar Fossheim: ønsker ikke å sette to streker 
under dette enda, men gjøre en grundigere 
vurdering for å sikre at det blir et godt produkt i 
samarbeid med arrangementsansvarlig i Hopp og 
kombinert.  

§ Carlo Brömel: tror det spesielt vil være en stor 
fordel for kvinne-kombinertløpere og 
kombinerthoppere å ha felles arrangement.  

§ NSF Hopp er positive til felles renn.  
o 2. Fagmøter, vårmøter og høstmøter for hopp og 

kombinert kan ikke gå parallelt. Dette for å bidra til at 
hopp og kombinert kan utvikle et langt større samarbeid 
enn i dag. 

§ Enighet om å etterstrebe dette i grad det er mulig.  
 

-  -  

7 Innkomne saker 
- Vedrørende arrangement v/Agder og Rogaland skikrets 

o Forslag om åpen klasse i NC (istedenfor veteran-klasse).  
o Ønske om åpnere deltakelse i NC for RC-utøvere. 
o Kan f.eks. utøvere bestemme klasser selv i NC? 
o Superteam – hvordan kan det gjøres bedre? 
o NM: kan man se på reglene her? 

- Forslag lagregler v/Akershus 
o Dagens lagregler laget på en tid med mange hoppere. 

Opplever at det er få lag, og mange miks-lag.  
o Ønsker å få med flest mulig i tellende renn. 
o Vil beholde kretslag 
o Arrangør setter sammen mikslag der det ikke går opp i 

krets 
o Ønsker å ha ett hopptreff i året slik at det blir jevere enn 

om det er sommer og vinter.  
- Innspill v/Vestfold og Telemark  

-HK/NSF 
Hopp 
kommer med 
forslag til 
lagregler 
basert på 
innspill på 
fagmøtet 

HK/NSF 
Hopp 
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o Synes storsamling burde være satt tidspunkt hvert år for 
forutsigbarhet og planlegging.  

o Rekruttcup: ønsker mer hopping når det først er helg og 
foreslår to renn pr. helg. 

o Felles sommer- og vintercup i RC.  
o Forslag om at poeng-giving for sammenlagt fordeles på 

flere utøvere (som i langrenn) for at det er jevnere lenger 
tid.  

o Ledertrøye i RC 
o Arrangør plikter å stille med pall 
o Rimelig overnatting ifm. RC – FTV har f.eks. overnattet på 

skoler de siste årene.  
o Deltakelse NC for RC-utøvere – ønsker dette friere 

samtidig som det ikke går på bekostning av RC.  
o Åpen klasse i NC?  
o Lagkonkurranser: stilles seg bak det Akershus har lagt 

frem.  
o Ønsker tydeliggjøring på hvilke renn som er uttak til 

internasjonale konkurranser.  
- Forslag v/Oppland 

o Ble ikke gjennomgått da det var mye likt som allerede 
beskrevet innspill 

- Innspill RC-koordinator 
o 1 RC sommer + Hopptreff 
o 3 RC vinter pluss Hopptreff 
o 1 lagkonkurranse i Hopptreff med 5 utøvere på lag for å 

oppfordre til rekruttering i alle kull.  
- Oppsummert forslag lagregler (prøvd å fange essensen av alle 

innsendte saker): 
o SGV: 1 utøver liten bakke + 1 utøver stor bakke (1 renn for 

gutter og 1 for jenter) – ingen aldersbegrensning 
o HL: 2 utøvere på lag (stor bakke). Kretslag. Ingen 

aldersbegrensning. 
o Jr. NM: 2 utøvere på lag (1 renn for gutter og 1 for jenter).  
o NM: 2 utøvere for kvinner, 4 utøvere for menn (enn så 

lenge – må muligens gjøre endringer her og frem i tid). 
o Hopptreff vinter: 1 utøver liten bakke + 1 utøver stor 

bakke. En lagkonkurranse nr. 2 med 5 utøvere på lag? Mer 
fritt med blanding av kretser osv. for hopptreff sommer.  

o RC: Salen ønsker frittstående nasjonale RC-renn på 
sommer, og sammenlagtpremiering for rennene som 
gjennomføres vinter.  

o Flere i salen synes MIX-lag skal telle på resultatlistene.  
o Ønsker heller å ha ulike, kreative konkurranseformer 

lørdagen ifm. RC, istedenfor to «vanlige» RC-renn.  
- Oppsummering NC-regler 

o Ståle Villumstad vil gå i dialog med teamene for hvordan 
klasseinndeling kan optimaliseres.  

o Positiv til «åpen klasse». 
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o Hoppfaglig bakgrunn mtp utøveres utvikling er 
begrunnelse for at underårige utøvere bør avvente 
deltagelse i renn i Stor bakke Salen er enig om viktigheten 
av at arrangører stiller med forslag til rimelige 
overnattingsalternativ.  

o Forslaget man setter sammen kan offentliggjøres på 
skiforbundets sider, og evt. også stadfestes av Fagmøtet 
på høsten ift. evt. ytterligere justeringer inn mot vinter 

- Innspill fra Trønderhopp 
o Ønske om at man må delta på NC for å kvalifisere seg for 

utenlandsturer (FIS/COC) for å sikre deltakelse på renn. 
Gjør produktet jevere, og «gøyere» å arrangere renn om 
det er god deltakelse. Ønsker å gjøre reglene her helt 
tydelig for å sikre deltakelse.    

8 Avslutningsvis ble Trond Jøran Pedersen overrakt NIFs hederstegn.    

 
 
Bendik Hulløen 


